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RM.0002.8.20.2020                        

PROTOKÓŁ Nr 20/2020 

z XX Sesji VIII kadencji Rady Miejskiej 

w Piotrkowie Kujawskim 

odbytej w dn. 25 listopada 2020 roku. 

 

Ad. 1 - 5  

– Otwarcia XX sesji Rady Miejskiej w Piotrkowie Kujawskim, o godz. 13.00 dokonał 

Przewodniczący Rady, Pan Arkadiusz Krzysztof Włodarski. Powitał wszystkich zebranych. 

– W posiedzeniu uczestniczyło 14 radnych – na ustawową liczbę 15 radnych (lista obecności 

stanowi załącznik do niniejszego protokołu). 

– Quorum obrad stwierdził Przewodniczący Rady. 

– Na sekretarza XX sesji wybrano radnego: Włodzimierza Kubiaka. 

– Pan Arkadiusz Włodarski odczytała porządek obrad sesji. 

– Porządek obrad został przyjęty, 13 radnych głosowało za jego przyjęciem, 1 radny nie wziął 

udziału w głosowaniu.  

– Protokół z XIX sesji Rady Miejskiej w Piotrkowie Kujawskim został przyjęty jednogłośnie (14 

radnych opowiedziało się za jego przyjęciem). 

 

Ad. 6 

- Pan Sławomir Bogucki omówił swoje działania w okresie od ostatniej sesji. Powiedział m.in., że 

ogłoszony będzie przetarg na zbiórkę i wywóz nieczystości stałych i dopiero wówczas dowiemy się 

jaka będzie za to stawka. 

Ad. 7 

- Pan Arkadiusz Włodarski powiedział, że w ostatnim czasie realizował obowiązki statutowe. 

Ad. 8 a-8 

-Pan Arkadiusz Włodarski odczytał projekt uchwały Nr XX/113/2020 w sprawie uchwalenia 

„Rocznego programu współpracy Miasta i Gminy Piotrków Kujawski z organizacjami 

pozarządowymi oraz podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. 

o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na 2021 rok”. 

Wynik głosowania dot. uchwały Nr XX/113/2020: 14 „za”,0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się”. 

Uchwała Nr XX/113/2020 została przyjęta jednogłośnie. 

-Pan Arkadiusz Włodarski odczytał projekt uchwały Nr XX/114/2020 w sprawie obniżenia średniej 

ceny skupu żyta dla celów wymiaru podatku rolnego na obszarze gminy Piotrków Kujawski. 
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Wynik głosowania dot. uchwały Nr XX/114/2020: 14 „za”,0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się”. 

Uchwała Nr XX/114/2020 została przyjęta jednogłośnie. 

- Pan Sławomir Bogucki poprosił aby Przewodniczący Rady Miejskiej wyjaśnił, że co do zasady, 

projekty uchwał podatkowych na kolejny rok nie zakładają podwyżki w stosunku do roku 2020. 

- Pan Arkadiusz Włodarski powiedział, że projekty uchwał w sprawach podatków na 2021 nie 

zakładają zmian w podatkach.  

-Pan Arkadiusz Włodarski odczytał projekt uchwały Nr XX/115/2020 w sprawie określenia 

wysokości stawek podatku od nieruchomości. 

Wynik głosowania dot. uchwały Nr XX/115/2020: 14 „za”,0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się”. 

Uchwała Nr XX/115/2020 została przyjęta jednogłośnie. 

-Pan Arkadiusz Włodarski odczytał projekt uchwały Nr XX/116/2020 w sprawie określenia 

wysokości stawek podatku od środków transportowych. 

Wynik głosowania dot. uchwały Nr XX/116/2020: 14 „za”,0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się”. 

Uchwała Nr XX/116/2020 została przyjęta jednogłośnie. 

-Pan Arkadiusz Włodarski odczytał projekt uchwały Nr XX/117/2020 w sprawie określenia 

wysokości stawek opłaty targowej. 

Wynik głosowania dot. uchwały Nr XX/117/2020: 14 „za”,0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się”. 

Uchwała Nr XX/116/2020 została przyjęta jednogłośnie. 

-Pan Arkadiusz Włodarski odczytał projekt uchwały Nr XX/118/2020 zmieniającej uchwałę w 

sprawie uchwalenia budżetu Miasta i Gminy Piotrków Kujawski na rok 2020. 

Wynik głosowania dot. uchwały Nr XX/118/2020: 14 „za”,0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się”. 

Uchwała Nr XX/118/2020 została przyjęta jednogłośnie. 

Ad. 9 

Interpelacji brak. 

Ad. 10 

- Pan Paweł Betliński powiedział, że jeśli dobrze zrozumiał to zakończono przetarg na plac zabaw 

przy ul. Kolejowej, zapytał kiedy będzie realizacja. Poprosił o montaż lampy ulicznej na zakręcie 

obok posesji Państwa W. Zapytał czy możliwe jest przywrócenie lokalizacji hydrantu, który był 

zamontowany za przejazdem kolejowym. Uargumentował to tym, że kolejny hydrant jest w dalekiej 

odległości, a w razie wypadku może być problem z dostępem do niego. Zapytał także jakie będą 

losy sprzętu, który posiada zakład komunalny w przypadku gdy przetarg wygra firma zewnętrzna. 

Na koniec swojej wypowiedzi podziękował Radnym: J. Iglewskiemu, B. Barczakowi i innym, 

którzy byli za tym, aby nie podnosić w tym roku podatków. 

- Pan Sławomir Bogucki odpowiedział, że plac zabaw przy ulicy Kolejowej jest już zrobiony, a 

lampa, o którą prosi Pan Betliński będzie zamontowana. Jeśli chodzi o hydrant powiedział, że 

poprosi o wyjaśnienie dlaczego został on zdemontowany i jeśli nie będzie przeszkód w jego 
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lokalizacji postara się, aby go tam postawiono. Jeśli chodzi o przetarg na wywóz śmieci to 

Burmistrz wyjaśnił, że Regionalna Izba Obrachunkowa podczas ostatniej kontroli zarzuciła, że nie 

może się tym zajmować zakład komunalny. Dodał, że tłumaczył się na ten temat, iż taki sposób jest 

utrzymywaniem miejsc pracy dla wielu rodzin z naszej gminy. Mimo to przepisy są nieubłagane i 

póki co jesteśmy zobligowani do ogłoszenia przetargu w tej sprawie. Powiedział także, że nie może 

się dłużej narażać i musi ogłosić przetarg bo dalsze utrzymywanie takiej sytuacji to naruszenie 

dyscypliny finansów publicznych. Na koniec swej wypowiedzi poprosił Radę Miejską o 

wystosowanie pism do Marszałka Sejmu RP z prośbą o uwzględnienie w przepisach zakładów 

komunalnych jako podmiotów, które mogą brać udział w przetargach i świadczyć te usługi. 

- Pan Jan Bladowski powiedział, że w sprawie lokalizacji wspomnianego przez Radnego 

Betlińskiego hydrantu przeanalizuje informacje i udzieli odpowiedzi w późniejszym terminie. 

- Pan Andrzej Schmidt poruszył problem spalarni, która jest jego zdaniem w naszym regionie jest 

konieczna. Powiedział, że mamy w Radzie Miejskiej trzech radnych z partii Prawo i 

Sprawiedliwość, którzy mogliby pomóc aby ona powstała np. w Radziejowie. Jego zdaniem energia 

produkowana w spalarni mogłaby posłużyć do „opalenia” szpitala oraz pobliskich bloków 

mieszkalnych. 

Ad. 11 

– Pan Arkadiusz Włodarski  po stwierdzeniu pełnej realizacji porządku obrad XX sesji Rady 

Miejskiej w Piotrkowie Kujawskim VIII kadencji dokonał jej zamknięcia. 

Zamknięcie XX sesji Rady Miejskiej w Piotrkowie Kujawskim nastąpiło o godz. 14:02 

Na tym protokół zakończono. 

Protokołowała Joanna Zientkiewicz /-/                        

Przewodniczący Rady Miejskiej – Arkadiusz Krzysztof Włodarski /-/ 


